
Or.0052/10/09 

R  A  D  A      G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł    N r  X X V III/ 0 9
Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 29 grudnia  2009 r.

Protokół zawiera: 

1. Uchwała Nr XXVIII/154/09 w sprawie zmiany w składzie osobowym 
                                                  Komisji Rewizyjnej . 
2. Uchwała Nr XXVIII/155/09 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
                                                  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
                                                 Alkoholowych na 2010 rok .
3. Uchwała Nr XXVIII/156/09 w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu  
                                                  Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok .
4. Uchwała Nr XXVIII/157/09 w sprawie w sprawie przyjęcia „Programu 
                                                  współpracy Gminy Szczutowo z organizacjami 
                                                  pozarządowymi na rok 2010 . 
5. Uchwała budżetowa  Nr XXVIII/158/09 .
6. Uchwała Nr XXVIII/159/09 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009.
7. Uchwała Nr XXVIII/160/09 w sprawie nabycia nieruchomości . 
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P R O T O K Ó  Ł   N r  XXVIII/ 0 9
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 29 grudnia  2009 roku
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński .
Protokółowała : Celina Szczepańska – Inspektor ds. obsługi Rady i Kancelarii . 
                                                              Sesję rozpoczęto o godz.                        10,05 
                                                              Zakończono o godz.                               14,00 
                                                              Stan radnych      -                                   15 
                                                              Obecnych           -                                   13 
                                                              Nieobecnych  usprawiedliwionych     -       2 
                                                              Nieobecnych nieusprawiedliwionych  -      0
                                                              Procent frekwencji   -                                 86
Obecność  radnych,  sołtysów  i  zaproszonych  gości   przedstawiają   załączone  do
protokołu lista obecności .  
Udział również wzięli : Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński, Skarbnik Gminy – Pani
Anna Jeżewska, Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski.

                             Porządek posiedzenia : 
1.Otwarcie ,stwierdzenie quorum. 
2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego  radnego . 
3. Przedstawienie  porządku obrad, ewentualne zmiany  . 
4. Przyjęcie protokółu z  XXVII Sesji Rady Gminy .
5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXVII Sesji Rady Gminy   
    Szczutowo oraz  działalności Wójta w okresie między sesjami.         
6. Składanie interpelacji ,zapytań i wniosków przez radnych  .
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej.
8. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
    Alkoholowych na    rok 2010 . 
9. Uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010 . 
10.Uchwalenie Programu Współpracy Gminy Szczutowo z Organizacjami 
     Pozarządowymi w roku 2010 . 
11. Informacja o stanie mienia komunalnego .
12.Uchwalenie budżetu gminy na rok 2010 .
          - przedstawienie projektu budżetu i autopoprawki 
          - dyskusja 
          - głosowanie autopoprawki 
         - głosowanie uchwały budżetowej z autopoprawką .
13.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009.
14.Przyjęcie planu pracy Rady Gminy na rok 2010 . 
15.Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości .
16.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje ,zapytania i wnioski . 
17.Wolne wnioski  .
18.Zakończenie obrad XXVIII  Sesji Rady Gminy Szczutowo . 
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P r z e b i e g   :
Do punktu 1 porządku obrad :
 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński dokonał otwarcia XXVIII
Sesji Rady Gminy Szczutowo . Następnie przywitał przybyłych na sesję . 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest prawomocna do podejmowania
uchwał .

Do punktu 2 porządku obrad : 
Pan Dariusz Lazarowski – Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Szczutowie
przedstawił informację dot. wyborów uzupełniających do Rady Gminy Szczutowo :
W dniu 14 lipca 2009 r.  do Biura Rady Gminy wpływa pisemne zrzeczenie się mandatu
radnego Marcina Rozworskiego wybranego w jednomandatowym okręgu wyborczym
Nr 1 obejmującym miejscowości Blinno i Grądy.
Dnia  31  sierpnia  2009  roku  Rada  Gminy  Szczutowo  Uchwałą  Nr  XXV/143/09
stwierdza wygaśnięcie mandatu radnego. Wojewoda Mazowiecki zarządzeniem Nr 306
z dnia 17 września 2009 roku  zarządza w dniu 29 listopada 2009 roku przeprowadzenie
wyborów uzupełniających do Rady  Gminy  Szczutowo w jednomandatowym okręgu
wyborczym Nr 1. Terminy wykonania poszczególnych czynności wyborczych określa
kalendarz  wyborczy  stanowiący  integralną  część  zarządzenia  Wojewody
Mazowieckiego.  Dnia  22  września  2009  roku  Biuro  Rady  informuje  mieszkańców
sołectwa Blinno i  Grądy o terminie  wyborów uzupełniających przesyłając kalendarz
wyborczy.
Dnia 01 października 2009 roku Wójt Gminy Szczutowo obwieszczeniem podaje do
publicznej  wiadomości  informację o granicach,  numerze okręgu wyborczego, liczbie
radnych  wybieranych  w  okręgu  oraz  wyznaczonej  siedzibie   Gminnej  Komisji
Wyborczej. 
W  dniu  7  października  2009  roku  Komitet  Wyborczy  Wyborców  „Jedność  Wsi”
zawiadamia Komisarza Wyborczego w Płocku o utworzeniu komitetu wyborczego w
celu zgłoszenia kandydata na radnego w wyborach uzupełniających do Rady Gminy
Szczutowo zarządzonych na dzień 29 listopada 2009 roku. 
W terminie określonym w Kalendarzu Wyborczym (10 październik 2009 r.)  utworzony
i  zarejestrowany  u  Komisarza  Wyborczego  w  Płocku  został  tylko  jeden  komitet
wyborczy mający prawo zgłaszania kandydatów na radnych. 
Dnia 13 października Postanowieniem Nr 52/2009 Komisarza Wyborczego w Płocku z
dnia  14  października  2009  roku  powołana  zostaje  Gminna  Komisja  Wyborcza  w
Szczutowie w 7 osobowym składzie.
W dniu 20 października 2009 roku ma miejsce pierwsze posiedzenie Gminnej Komisji
Wyborczej  w  Szczutowie  która  po  dokonanym  wyborze  Przewodniczącego  i  Z-cy
Przewodniczącego obwieszczeniem z dnia  20 października 2009 roku podaje  się  do
publicznej wiadomości skład osobowy członków Komisji, siedzibę oraz szczegółowy
plan pracy i plan pełnionych dyżurów. 
W dniu  30  października  2009  r  Komisja   przyjmuje  od  pełnomocnika  wyborczego
Komitetu  Wyborczego  Wyborców  „Jedność  Wsi”  zgłoszenie  listy  kandydatów  na
radnych w okręgu wyborczym Nr 1 do Rady Gminy Szczutowo wraz z dokumentami
określonymi ustawą z dnia 16 lipca 1998 roku Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad
powiatów i  sejmików województw.  Po sprawdzeniu kompletności  dokumentów oraz
zweryfikowaniu osób popierających kandydata ze spisem wyborców z terenu Gminy
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Szczutowo   Komisja   przyjmuje  zgłoszenie  i  wydaje  pełnomocnikowi  stosowne
potwierdzenie zgłoszenia. Kandydatem na radnego Komitetu Wyborczego Wyborców
„Jedność  Wsi”  jest  Pan  Leszek  Jan  Bieńkowski  zam.  Blinno,  którego  kandydaturę
poparło 37 wyborców.
Gminna Komisja  Wyborcza w Szczutowie obwieszczeniem z dnia 6 listopada 2009
roku  podaje  do  wiadomości  wyborców  informację  o  zarejestrowanych  listach
kandydatów na radnych w wyborach do Rady Gminy Szczutowo zarządzonych na dzień
29 listopada 2009 roku .  Zarejestrowanym kandydatem na radnego do Rady Gminy
Szczutowo w okręgu wyborczym Nr 1  z  listy  nr  1  Komitet  Wyborczy Wyborców
„Jedność Wsi” jest Bieńkowski Leszek Jan , lat 44 zam. Blinno. 
Zgodnie z art. 188  Ordynacji wyborczej Cyt. „Jeżeli w okręgu wyborczym w wyborach
do  rady  gminy,  zarejestrowana  liczba  kandydatów  jest  równa  liczbie  radnych
wybieranych  w  danym  okręgu  wyborczym  lub  od  niej  mniejsza,  głosowania  nie
przeprowadza się, a za wybranych na radnych terytorialna komisja wyborcza uznaje
zarejestrowanych  kandydatów,  a  odpowiednio  pozostałe  mandaty  pozostają
nieobsadzone”.  Zgodnie  z  powyższym  Gminna  Komisja  Wyborcza  w  Szczutowie
obwieszczeniem  z  dnia  6  listopada  2009  roku  informuje  wyborców  o  obsadzeniu
mandatu  radnego  w  wyborach  uzupełniających  do  Rady  Gminy  Szczutowo  bez
głosowania w okręgu Nr 1.  
Gminna Komisja Wyborcza w Szczutowie w dniu 29 listopada 2009 roku sporządza
Protokół  obsadzenia  mandatów radnych bez  głosowania  i  za  pomocą  elektronicznej
platformy wyborczej przesyła na platformę wyborczą Państwowej Komisji Wyborczej
oraz  dostarcza  oryginały  dokumentacji  wyborczej  Komisarzowi   Wyborczemu  w
Płocku. 
Komisarz Wyborczy w Płocku obwieszczeniem z dnia 30 listopada 2009 roku podaje
do publicznej wiadomości wyniki wyborów informując ,że radnym został wybrany z
listy nr 1 KWW ” Jedność Wsi „ Pan  Bieńkowski Leszek Jan . 

Następnie Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński odczytał rotę :
"Wierny Konstytucji i prawu  Rzeczypospolitej   Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki
radnego  sprawować  godnie, rzetelnie i uczciwie,  mając na   względzie dobro mojej
gminy i jej  mieszkańców"  ,
a Pan Bieńkowski Leszek Jana wypowiedział  „Ślubuję ,Tak mi dopomóż Bóg”. 

Do punktu 3 porządku obrad : 
-Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad  XXVIII  Sesji  Rady  Gminy  w  dniu  29  grudnia  2009  r.  punktu  pod  nazwą
„Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości”.   
Wniosek stanowi załącznik do protokółu .
-  Radny  -Pan  Tomasz  Paprocki  –  zgłosił  wniosek  o  wykreślenie  z  porządku  obrad
punktu 8 „ Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych  na  rok  2010”.  Uzasadniając  tym  ,  że  punkt  ten  wywołał  dużo
kontrowersji wśród radnych i wymaga dodatkowych wyjaśnień . 
- Wójt Gminy – stwierdził , że nie popiera powyższego wniosku , konsekwencją nie
uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych będzie ,
brak  możliwości  realizacji  zadań   przez  podmioty  które  uczestniczą  w  Programie.
Uszanuje  jako organ wykonawczy  każdą decyzję organu stanowiącego – Rady  .
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- Pan Paprocki  Tomasz – pytał ,czy będą aż tak idące konsekwencje nie uchwalenia
programu?  Myślał  ,  że  w m-cu styczniu  i  tak  nie  będzie  realizacji  poszczególnych
zadań.
Dużo dyskusji było nad projektem Programu , zgłoszono wiele uwag i do końca nie
uzgodniono ostatecznej wersji i dlatego prosił o wykreślenie punktu .
- Wójt Gminy- jeżeli nie zostanie uchwalony Program na dzisiejszej sesji to praktycznie
w  I  kwartale  roku  2010   nie  będzie   realizacji  poszczególnych  zadań  .(tylko  w
przypadku nie  uchwalenia  budżetu gminy można działać  na podstawie  prowizorium
budżetowym ) . 
- Pan Jan Kapuściński – Przewodniczący Komisji Oświaty , Wychowania , Zdrowia i
Porządku Publicznego - podczas dyskusji nad projektem Programu były punktu sporne,
jednak  opinia  Komisji  Oświaty  Wychowania  ,  Zdrowia  i  Porządku  Publicznego
pozytywnie zaopiniowała projekt Programu  i nie myśli zmieniać zdania . 
Kończąc  dyskusje  Przewodniczący  Rady  –  pan  Zbigniew  Kopciński  poddał  pod
głosowanie  Rady  wniosek  Wójta  Gminy  o  wprowadzenie  dodatkowego  punktu  do
porządku obrad .
Na stan 15 obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych.
„Za” wprowadzeniem punktu głosowało – 13 radnych .
”Przeciw”- 0 
„Wstrzymało się od głosu” – 0   
Rada  jednogłośnie  postanowiła  wprowadzić  punkt  ”Podjęcie  uchwały  w  sprawie
nabycia nieruchomości „   do porządku obrad XXVIII Sesji .
Dalej  poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnego  Pana  Paprockiego  Tomasza  o
wykreślenie punku 8 z porządku obrad sesji .
Na stan 15 , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” wykreśleniem z porządku obrad głosowało 4 radnych .
„Przeciw” 8 radnych .
„Wstrzymało się od głosu”- 1 radny.
Rada Gminy odrzuciła wniosek o wykreśleniu z porządku obrad XXVIII Sesji punktu 8.
„Uchwalenie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na rok 2010”  .    
Następnie  poddał  pod  głosowanie  proponowany  porządek  obrad  XXVIII  Sesji  z
wprowadzonym punktem „Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości”.   
Na stan 15 ,obecnych i uczestniczyło  w głosowaniu 13 radnych .
„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych . 
„Przeciw” -  0 .
„Wstrzymało się od głosu”- 0 
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad XXVIII Sesji . 

Do punktu 4 porządku obrad : 
Protokół  XXVII Sesji Rady Gminy Szczutowo był wyłożony do wglądu w Biurze Rady
w okresie między sesjami i na sali posiedzeń przed sesją  . 
Radni nie zgłosili uwag . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew Kopciński  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie
protokołu z XXVII  Sesji Rady Gminy Szczutowo. 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
„Za” przyjęciem protokołu głosowało – 13 radnych . 
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„Przeciw”     -   0 
„Wstrzymało się od głosu”   - 0 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół  z XXVII  Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Do punktu 5 porządku obrad :

Sprawozdanie z  realizacji uchwał podjętych   XXVII Sesji przedstawił Wójt Gminy-
Pan Jakub Smólczyński .
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu . 
Dalej przedstawił informacje o działalności w okresie między sesjami.
- 29.11.2009 r. –Wybory uzupełniające do Rady Gminy .
- 1.12.2009 r. – Warszawa  Bank Gospodarstwa Krajowego, który  obsługuje  wszystkie
dotacje unijne oraz Urząd Marszałkowski – dostarczenie zabezpieczenia finansowego-
PROW, dokumentacja rozliczeniowa drogi Białasy , ulicy Słonecznej Gójsk  - FOGR.
- 3.12.2009 r. – odbiór ul. Słonecznej w Gójsku .
-  5.12.2009  r.  –  Tłochowo  –  Zmyślenia  Wielkopostne  z  udziałem strażaków  i  ich
Kapelana .
- 8.12.2009 r. – odbiór ulicy Lipowej w Szczutowie .
-10.12.2009 r. – sala posiedzeń Urzędu Gminy – szkolenie „Gospodarka odpadami w
gminie” – prowadzone przez Panią J. Kawałczewską .
  -  spotkanie  wigilijne  Koło  Związku  Emerytów  i  Rencistów   Szczutowo   udział
Wiceprzewodniczącego Rady  .
-11.12.2009 r. – spotkanie z Dyrektorami Szkół nt. realizacji Programu „Z nauką ścisłą
za pan Brat”
  - ZSO Gójsk -Kolędowanie  . 
  - Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i GW – umorzenie pożyczki .
-12.12.2009  r.  –  Borkowo  Wielkie  –  rejonowa  (  powiat  sierpecki)   narada  OSP  –
kampania zebrań sprawozdawczych w OSP w 2010 roku .
-12.12.2009 r.  -    -  spotkanie  wigilijne  –  Związek  Emerytów i  Rencistów Koło  w
Gójsku .
- 13.12.2009 r. „Skansen” Sierpc – spotkanie wigilijne organizowane przez Dyrektora
Muzeum Wsi Mazowieckiej oraz Marszałka Województwa Mazowieckiego .
- 15.12. 2009 r. Warszawa wspólnie z Panią Skarbnik .
   - WFOŚi GW – umorzenie pożyczki w wysokości 8.000 zł 
  -  PEFRON – podpisanie umowy na realizację Programu „Uczeń na wsi” w roku 2010,
     pomoc dla uczniów niepełnosprawnych (objętych programem 44 uczniów)
  -  MZJWPU – podpisanie umowy na dotację dot. budowy ulicy Słonecznej w Gójsku .
- 16.12.2009 r. – SKANSEN – seminarium LGD , po 30 przedstawicieli z gmin powiatu
sierpeckiego  :  dyrektorzy  szkół,  rolnicy  ,  przedstawiciele  prowadzący  działalność
gospodarczą, strażacy członkowie założyciele.
    -  godz.14,00 spotkanie wigilijne =Komenda Powiatowa Policji w Sierpcu . 
- 17.12. 2009 r. – Zarząd O/ Gm. Zw.OSP RP :  - zebrania sprawozdawcze za 2009 rok,
- przekazanie  dotacji  dla OSP od Urzędu Marszałkowskiego ( 25 tys. zł),  spotkanie
opłatkowe . 
-  18.12.2009  r.  –  Płock  –  Delegatura  Urzędu  Marszałkowskiego  spotkanie
samorządowców, udział Marszałka Województwa Mazowieckiego A. Struzika . 
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     - spotkanie wigilijne Zarządu O/Pow. Zw. OSP RP udział Komendanta Gminnego
OSP . 
- 21.12.2009 r. Kolędowanie ZSO Gójsk .
- 22.12.2009 r. – posiedzenia Komisji Rady Gminy .
  - OSP Podlesie spotkanie wigilijne.
-23.12.  2009  r.  –  Warszawa  –  również  Skarbnika  Gminy  i  Kierownika  Referatu
Rolnictwa  i  Infrastruktur  Gminy  .  Podpisanie  umowy  na  dotację  w  Banku
Gospodarstwa Krajowego – budowa boiska w Szczutowie  oraz MJWPR – umowa na
ulicę Słoneczną .
 Następnie  złożył  gratulacje   Panu  Kapuścińskiemu  Andrzejowi  –  Dyrektorowi
Gimnazjum w Szczutowie ,  który w dniu wczorajszym objął funkcję  Radego Rady
Powiatu  .
Pan  Andrzej  Kapuściński  –  w  dniu  wczorajszym  na  sesji  Rady  Powiatu  złożył
ślubowanie radnego i objął funkcję . Zadeklarował wolę działania na rzecz społeczności
z której został wybrany . Na tyle ile będzie mógł, będzie wywiązywał się nałożonych
obowiązków . 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji przez Wójta  Gminy .

Do punktu 6 porządku obrad : 
Interpelacje złożyli : 
1)  radny -Pan Paprocki Tomasz –odczytał  cyt.”Rozumiejąc  i  szanując  święte  prawo
własności,  w  poczuciu  sprawiedliwości  społecznej  :  Zwracam  się  z  prośbą  o
ograniczenie  wykupu  gruntów  przekazywanych  pod  budowę  (przebudowę)  dróg  ,
chodników, wodociągów, czy innych społecznie użytecznych inwestycji gminnych, do
przypadków  szczególnych,  kiedy  uszczuplenie  działki  jest  znaczne  lub  jeżeli
właściciela nie dotyczy wymieniona inwestycja( tzn. nie korzysta i nie będzie korzystać
w przyszłości z w. w. dóbr społecznych) . Przekazanie nieodpłatnie   kilkudziesięciu m²
pod  budowę  (przebudowę  np.  drogi  nie  powoduje  obniżenia  wartości,   wręcz
przeciwnie , z chwilą ukończenia inwestycji , znaczny wzrost .
 2) radny – Pan Bieńkowski Leszek – dot. drogi Nr 10 w Blinnie -została zabrana jedna
lampa  ,  a  potrzeba  więcej  3-4  .  Budowa  Drogi  przez  wieś  w  Blinnie  nie  została
zakończona (  wjazdu do wsi) ale dokonano  odbioru  przez Powiat.  Rów melioracyjny
nie  został  pogłębiony  .  Wnioskował  o:  budowę  drogi  asfaltowej  Blinno-Podlesie  ,
oświetlenie  wsi  Blinno – osada  ,odśnieżanie  drogi  powiatowej  w Blinnie  i  drogi  w
Grądach .
3)radny – Pan Szlomkowski Zbigniew – drogi na terenie gminy wymagają remontu. Na
drodze  Białasy –Szczechowo występują załamania . Na drodze w Białasach nadal nie
nawieziono żwiru i droga staje się nieprzejezdna .
Dalej pytał o skutki  finansowe obniżenia przez Radę wysokości podatków  na 2010 r.
oraz o wysokość  deficytu budżetowego na koniec grudnia 2009 r. 
4) radny - Pan Pap,rocki Tomasz –pytał czy posiadamy konsultanta, do którego można
się zwrócić o pomoc w działaniach związanych z wykorzystaniem środków unijnych w
ramach działania LEADER .
5)  radny  –  Pan  Jan  Kapuściński  –  pytał  na  jakim  etapie  jest  sprawa  organizacji
oddziałów przedszkolnych  oraz perspektywę  budowy pozostałych ulic na Osiedlu  w
Szczutowie  .
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Do punktu 7 porządku obrad :
Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej odczytał
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski .
Rada nie wniosła uwag do projektu uchwały .
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę  Nr XXVIII/154/09  w sprawie zmiany w
składzie osobowym Komisji Rewizyjnej . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 8 porządku obrad : 
Wójt  Gminy  –  Pan  Jakub  Smólczyński  –  poinformował  ,  że  projekt  Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010 oraz
projekt  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  rok  2010   został
opracowany  przez  członków  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych uwzględniając ustawę o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania
alkoholizmowi (Dz. U. Nr 70 z 1982 r. ), ustawę o przeciwdziałaniu narkomanii (Dz. U.
Nr 179 z 2005 r.) , Rekomendacje do realizacji i finansowania Gminnych Programów
Przeciwdziałaniu  Alkoholizmowi  na  2010  r.  Państwowej  Agencji  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych .Uwzględniono również uwagi zgłoszone na posiedzeniach
Komisji  Rady  .Projekt  uwzględnia  działania  wynikające  z  diagnozy  lokalnych
problemów  dot.  picia  alkoholu  .  Zaplanowane  w  Programie  zadania  uwzględniają
działania prowadzące do ograniczenia spożycia alkoholu przez nieletnich  i młodzież .
W przeważającej części realizacji programu powierzono szkołom , jako placówkom ,
gdzie zadania mogą być pod okiem osób właściwie przygotowanych merytorycznie i
metodycznie  .  Skutki  spożywania alkoholu na terenie  gminy są zauważalne .Należy
dążyć  do  zmniejszenia  spożycia  alkoholu  .Do  Gminnej  Komisji  RPA  wpłynęły
propozycje  programów  realizujących  zadania  przeciwdziałania  alkoholizmowi  i
narkomanii  .  Na  podstawie  których   zostały  opracowane  przez  Komisję  GK  RPA
projekty gminnych programów i przedstawione do uchwalenia na dzisiejszej sesji .
Zawarte są   :
1) Podejmowane działania wobec dzieci i młodzieży (szkoły) -    24.500 zł .
2)  Działalność  instytucji  i  stowarzyszeń na  rzec  przeciwdziałania  (kluby sportowe ,
harcerskie , WOPR , grupa AA ) – 15.700 zł .
3) Nietrzeźwość kierowców 4.300 zł . Uwzględniono propozycje Komisji i szkolenia
organizowane będą na miejscu – na terenie gminy . 
4) Pomoc dla rodzin gdzie następuje przemoc w związku z problemem alkoholowym
(GOPS , Policja ) – 5.450 zł . 
5) Terapeutyka, leczenie odwykowe ,badania rehabilitacja – 5.800 zł .
6) Wydawnictwa prawne , materiały informacyjne – 4.300 zł.
7) Koszty organizacyjne (Komisja) – 15.750 zł.    
W projektancie Programu określono sposób rozliczania realizowanych  zadań .
Wobec  braku  dyskusji  nad  projektem GPPiRPA  na  2010  rok  Wiceprzewodniczący
Rady – Pan Józef Mazurowski przedstawił projekt uchwały .
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Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych . 
„Przeciw”-2 radnych .
„Wstrzymało się od głosu”- 2 radnych .
Rada  większością  głosów podjęła  U c  h  w  a  ł  ę   Nr  XXVIII/155/09  w  sprawie
przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na 2010 rok . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 9 porządku obrad : 
Wobec  braku  dyskusji  nad  projektem  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania
Narkomanii  na  2010  rok  ,Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski
przedstawił projekt uchwały, a Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał
pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę  Nr XXVIII/1567/09 w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu .

Do punktu 10 porządku obrad :  
Radni  nie  wnieśli  uwag  do  projektu  Programu  współpracy  Gminy  Szczutowo  z
organizacjami pozarządowymi na rok 2010 . 
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  projekt  uchwały,  a
Przewodniczący Rady- Pan Zbigniew Kopciński  poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .  
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę  Nr XXVIII/157/09 w sprawie przyjęcia
„Programu współpracy Gminy Szczutowo z organizacjami pozarządowymi na rok
2010” . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 11 porządku obrad :
Informacja o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik do protokółu . 
Radni nie wnieśli uwag do otrzymanej wraz z zawiadomieniami na sesję informacji .
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew Kopciński  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie
informacji o stanie mienia komunalnego . 
„Za” przyjęciem głosowało – 13 radnych . 
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie przyjęła informację o stanie mienia komunalnego . 
 
Do punktu 12 porządku obrad : 
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Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński – poinformował , że projekt budżetu gminy na
rok  2010  został  opracowany  na  podstawie  przepisów  prawa  z  uwzględnieniem
wskaźników Ministra  Finansów na rok 2010  pismo z dnia 8.10.2009 r. Podziękował
Skarbnikowi  Gminy  –  Pani  Annie  Jeżewskiej  za  opracowanie  projektu  budżetu  i
uwzględnienie ustawowych przesłanek oraz jego wskazówek .
Projekt  budżetu  uzyskał  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Warszawie – Uchwała Nr 306/P/2009 z dnia 27 listopada 2009 r. , którą radni otrzymali
wraz z materiałami na sesję . Rada Gminy uchwala budżet gminy po raz ostatni w tej
kadencji . Podkreślił ,że nie spełnia on wszystkich potrzeb i życzeń , ale wykorzystuje
wszystkie możliwości .
W bieżącym roku złożono wiele wniosków o dotacje unijne ,  nie wszystkie zostały
rozpatrzone pozytywnie . Nie pozyskano  środków na rozbudowę ośrodków zdrowia .
Zapewnił  o czynieniu  starań w roku 2010  w  zapewnieniu odpowiednich warunków
pracy  dla  personelu  medycznego  i  pacjentów  w  ramach   środków  budżetowych  .
Czekamy  na  przyznanie  środków unijnych  na  budowę kanalizacji  w  miejscowości
Podlesie . Dopóki nie zostanie podpisana umowa na finansowanie realizacji zadania ze
środków unijnych nie nastąpi  budowa kanalizacji i podobnie jest z realizacją  innych
planowanych  inwestycji . Podkreślił , że jest to budżet „niepewności „  , na realizację
którego w większości nie mamy wpływu .
W projekcie budżetu gminy zaplanowano dochody w kwocie 12.575.464 zł , na które
składają się : 
1/ subwencje w kwocie 6.894.514 zł – oświatowa – 3.519.342 zł i  wyższa o kwotę
54.392 zł w stosunku do roku 2009 , wyrównawcza 3.008.8171 zł  wyższa o kwotę
141.254 zł , równoważąca – 366.301 zł wyższa o kwotę 14.079 zł . 
2/ Dotacje na zadania zlecone gminie ustawami w kwocie 2.162.332 zł .   
3/ Dotacje z funduszy celowych – 850.000 zł. 
4/ Dotacje na zadania własne gminy 344.500 zł .
5/  Dochody własne  gminy  w wysokości  2.324.118 zł  i  stanowią  zaledwie  18,48 %
ogółu dochodów.
Zmniejszeniu uległy kwoty dotacji na wypłatę zasiłków stałych o kwotę 17.158 zł, na
wypłatę  zasiłków  okresowych  o  29.700  zł  ,  na  funkcjonowanie  Ośrodka  Pomocy
Społecznej o kwotę 12.370 zł , na dożywianie o 47.000 zł . 
Wydatki zaplanowano w kwocie 12.811.262 zł .
Nie zaplanowano wzrostu wynagrodzeń pracowników administracji samorządowej . 
Wydatki inwestycyjne stanowią kwotę 3.041.676 zł  - 30 % wydatków budżetowych
przeznaczono  na  realizację  inwestycji  .Planuje  się  realizacje  :  Planów  Odnowy
miejscowości  Gójsk  i  Szczutowo  ,  kanalizacji  sanitarnej  w  Podlesiu  ,  rozbudowę
obiektów komunalnych – SP ZOZ w Gójsku i Szczutowie , budowę boisk sportowych ,
budowę  dróg  Podlesie  –  Grądy  ,  Stara  Wola  –  Gugoły  ,  Słupia  –  Dziki  Bór  ,
termomodernizację  Szkoły  Podstawowej  w  Szczutowie  ,  rozbudowę  sieci
wodociągowej .Nie planuje się budowy drogi Blinno- Podlesie , nie jest przygotowany
projekt techniczny . 
Do realizacji inwestycji konieczne będzie pozyskanie środków pozabudżetowych . 
W ogólnej kwocie wydatków budżetowych największy udział stanowią   wydatki na
oświatę  – 4.446.540 zł Wynagrodzenia nauczycieli zaplanowano ze wzrostem 7 % .
Większość  wydatków  oświatowych  finansowana  jest  z  subwencji  .  Środki  poza
subwencją na dofinansowanie oświaty z budżetu gminy stanowią kwotę 947.198 zł (na

10



pokrycie  niedoboru  subwencji  oświatowej,  finansowanie  dowozu  dzieci  do  szkół  ,
utrzymanie  klas  „0”,  termomodernizacja  budynku  szkoły  podstawowej)  .  Dalej
przedstawił  wysokości  środków  zaplanowanych  na  :  utrzymanie  remonty  dróg
gminnych  ,   realizację  projektów  dot.  budowania  społeczeństwa  informatycznego  i
rozwoju elektronicznej administracji , wydatki związane z zaopatrzeniem mieszkańców
w wodę, gospodarkę  komunalną i ściekową, gospodarkę odpadami , działalność OSP ,
obronę cywilną , działalność Rady, funkcjonowanie Urzędu Gminy, pomoc społeczną,
promocję gminy , itd.  
Planowany deficyt budżetu gminy na rok 2010 w wysokości 235.798 zł . Zaciągnięcie 
kredytu w wysokości 118.00 zł . Przewidziany stan zadłużenia gmina dzień 31.12.2009
r. wyniósłby kwotę 2.148.133 zł ( 17,08 % dochodów budżetu gminy ) .
Korzystając  ze  swoich ustawowych uprawnień ,  z  racji  na fakt  ,  że  projekt   został
przyjęty zarządzeniem z dnia 12 listopada 2009 r. zgłosił następującą autopoprawkę do
przedłożonego projektu budżetu gminy na rok 2010 : 
„I. W związku z umorzeniem przez WFOŚ i GW w dniu 16. 12. 2009 r. pożyczki w
kwocie 8.000zł (umowa nr 0165/09/U ) dokonuje się zmniejszenie planu rozchodów z
tytułu spłaty pożyczek w par. 992 z kwoty 118.000zł do kwoty 110.000zł .
Dokonuje się zmniejszenia planu przychodów z tytułu kredytów w par. 952 z kwoty
118.000zł do kwoty 110.000zł.
Paragraf 3 projektu uchwały budżetowej otrzymuje następujące brzmienie:
„1. Różnica między dochodami a  wydatkami budżetu gminy stanowi  deficyt budżetu
gminy w kwocie 235.798zł, który zostanie  pokryty przychodami pochodzącymi z:
1) kredytów w kwocie 110.000zł,
2)  wolnych  środków  jako  nadwyżki  środków pieniężnych  na  rachunku   bieżącym
budżetu gminy, wynikających z rozliczeń kredytów z lat  ubiegłych w kwocie
125.798 zł  
2. Przychody budżetu w wysokości 1.040.498 zł (kredyty 110.000 zł ,pożyczki 330.498
zł. , wolne środki 600.000 zł ). Rozchody w wysokości 804.700 zł ( spłata wcześniej
zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  kredytów w wysokości  694.700  zł,  pożyczek  w
wysokości 110.000 zł).  
Przychody budżetu  oraz rozchody budżetu w kwotach jak poniżej:   (tabela)”.
Paragraf  4 projektu uchwały budżetowej  otrzymuje brzmienie: 
„Limity zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych na: 
1) sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie 500.000 zł, 
2) sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w kwocie 110.000 zł, 
3)  spłatę  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  zaciągniętych  pożyczek  i
kredytów w kwocie  804.700 zł ,  
4)  wyprzedzające  finansowanie  działań  finansowych  ze  środków  pochodzących  z
budżetu Unii Europejskiej w kwocie 330.498 zł” .
II.  W paragrafie 2 ust.  1 pkt 2 i ust. 3 projektu uchwały budżetowej zwiększa się plan
wydatków majątkowych  w dziale 600, rozdział 60016 o kwotę 32.440 zł 
Zmiana  związana  jest  z  wprowadzeniem  w  §  11   oraz   załączniku  nr  5  zadania
inwestycyjnego  „Budowa  ulicy  Słonecznej  w  Gójsku  stanowiącej  bezpośrednie
połączenie drogi krajowej nr 10 drogi powiatowej 3724 W” . 
W paragrafie  2 ust. 1 pkt 1 i ust. 2 zmniejsza się plan wydatków bieżących w dziale
600,  rozdział 60016 o kwotę  32.440 zł.”
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Skarbnik  Gminy  –  Pani  Anna  Jeżewska  –  poinformowała,  że  w  projekcie  budżetu
gminy nie zostały uwzględnione prośby Komendanta Powiatowej Policji w Sierpcu  o
wsparcie finansowe zakupu radiowozu lub remontu i  modernizacji  budynku Zespołu
Prewencji w Szczutowie w kwocie 24.000 zł (pismo z dnia 10 września 2009 r. Nr
Dp.15921/09 
Natomiast  uwzględniono  prośbę  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej  w  Szczutowie  z/s  w  Gójsku  o  zabezpieczenie  środków  pieniężnych  w
budżecie  gminy  roku  2010  na  remont  i  rozbudowę  ośrodków zdrowia  w  Gójsku  i
Szczutowie (pismo z dnia 22.06.2009 r. ).
W dyskusji radni głosu nie zabierali i nie zgłosili uwag do projektu budżetu na rok 2010
jak i zgłoszonej przez Wójta Gminy autopoprawki . 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod
głosowanie przyjęcie autopoprawki do projektu budżetu gminy na rok 2010 zgłoszonej
przez Wójta Gminy .
Na stan 15 radnych ,obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” przyjęciem autopoprawki głosowało – 12 radnych .
„Przeciw-  0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę zgłoszoną przez Wójta do projektu budżetu
gminy na rok 2010 . 
Następnie  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  projekt
uchwały budżetowej na rok 2010 ,  a Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew
Kopciński poddał ją pod głosowanie .
Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Budżetową na rok 2010 Nr XXVIIII/158/09 .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 13 porządku obrad : 
Skarbnik Gminy – Pani Anna Jeżewska przedstawiła projekt zmian w budżecie gminy
na rok 2009 . 
Radni nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie gminy na rok 2009 .
Wiceprzewodniczący  Rady Pan Józef  Mazurowski  odczytał  projekt  uchwały  ,  który
Przewodniczący Rady – Pan  Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie . 
Obecnych i  uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .  (Nieobecny usprawiedliwiony
radny Pan Jan  Stankiewicz).
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw”   - 0 .
„Wstrzymało się od głosu”   - 0 .
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę  Nr XXVIII/159/09 w sprawie zmian w
budżecie gminy na rok 2009 .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 14 porządku obrad :
Radni nie wnieśli uwag do projektu  planu pracy Rady Gminy na rok 2010 .
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Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  12 radnych . 
„Za” przyjęciem planu pracy Rady głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” -  0.
„Wstrzymało się od głosu” -  0  .
Przyjęty  plan pracy Rady Gminy na rok 2010 stanowi załącznik do protokołu .
 
Do punktu 15 porządku obrad : 
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  projekt  uchwały  w
sprawie nabycia nieruchomości . 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew  Kopciński poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych . 
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0.
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę  Nr XXVIII/160/09 w sprawie nabycia
nieruchomości .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 16 porządku obrad : 
Odpowiedzi na interpelacje udzielili : 
- Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński – poinformował , że podczas wykonywanej
modernizacji oświetlenia ulicznego przy drodze Nr 10  w Blinnie były usytuowane dwie
lampy  obok  siebie  ,  więc  jedną  przeniesiono  w  okolice  przystanku  autobusowego.
Obecnie na podstawie wyjaśnień  RIO, gminom nie wolno instalować lamp na  nie
swoich urządzeniach.  Gminy mogą  wybudować własną linię  specjalną i   oświetlać
drogi. Generalna Dyrekcja Dróg Publicznych była inwestorem budowy drogi w Blinnie
i  w  ramach  porozumienia  dokonała  naprawy  przepustu  oraz  pogłębienia   rowu
przydrożnego,  pomimo  starań  nie  udało  się  więcej  prac  wyegzekwować.
Zrezygnowano z  budowy  drogi  Blinno  –  Podlesie   na  rzecz  naprawy  przepustu  i
konserwacji,  pogłębienia   rowu  melioracyjnego  .  Zostaną  podjęte  działania  w
przypadku , gdy rowy nie będą nadal drożne .Odśnieżanie dróg wnioskowanych przez
radnego Bieńkowskiego  , są  to drogi powiatowe i jest to zadanie Powiatu . Należy
zgłaszać te sprawy do Starostwa . Również będzie interweniował w tych sprawach .
Dzięki operatywności Pani sołtys wsi Blinno udało się wiele spraw załatwić , zawsze
jednak jest za mało . Dlatego nie zgadza się ze stwierdzeniem radnego, że w Blinnie od
7 lat  nic nie dokonano .
Obniżenie na drodze Białasy – Szczechowo zostanie zlikwidowane wiosną w przyszłym
roku .  Nie udało się dokonać naprawy drogi w Białasach  w b.r.   również zostanie
wykonana roku przyszłym . 
Wykonano projekt techniczny , otrzymano pozwolenie na budowę pozostałych ulic w
Szczutowie , będą czynione starania aby wybudować ulice jak najszybciej  . Nie potrafi
podać dokładnego terminu wykonania . 
Organizacja przedszkoli – złożony wniosek o dotację został oceniony b. wysoko , ale 
nie  został  uwzględniony  .Złożone  przez  Fundację  odwołanie   nie  zostało   jeszcze
rozstrzygnięte. 
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Zgadza się w pełni ze stwierdzeniem Pana Tomasza Paprockiego dot. nieodpłatnego
przekazywania gruntów pod  budowę drogi . Drogi budowane są dla społeczeństwa.
Propozycja odpłatności za 1 m² w wysokości  1 zł związana jest z uregulowaniem stanu
prawnego gruntów polegająca na wyznaczeniu i nadaniu numeru działki , zmianach w
księdze wieczystej  itp. Działanie te mają na celu wyeliminowanie przypadku  jaki miał
miejsce  w  Szczutowie,  nie  doprowadzenie  do  właściwego  stanu  prawnego  podczas
budowy drogi w Szczutowie spowodowało , że obecnie brakuje działek . 
Biuro Stowarzyszenia LGD „Sierpeckie Partnerstwo” znajduje się w UG  Mochowo,
gdzie  można uzyskać wszelkie informacje dot. „Leadera”  .
Partnerstwo  zatrudnia  pracownika  z  którym  zainteresowani  mogą  się   osobiście
kontaktować lub z nim ponieważ uczestniczy w pracach zarządu . 
-  Skarbnik Gminy – Pani Anna Jeżewska – wyjaśniła ,wysokość uchwalonej   przez
Radę ceny 1dt żyta stanowi 30 % spadek w stosunku do wysokości w ubiegłym roku .
Dochód z tego tytułu w 2010 r. będzie niższy o kwotę 26.904,48 zł . Obniżenie górnych
stawek podatku przez Ministra Finansów stanowi kwotę  13.350 zł. Podwyższony został
podatek  od  środków  transportowych,  od  działalności  gospodarczej  i  rekreacyjnych
działek  .  W związku  z  tym ,że  występują  kłopoty  ze  ściągalnością   od  niektórych
przedsiębiorców , dlatego nie przewiduje zwyżki podatków .    Dochód z  uchwalonego
podatku rolnego będzie niższy o 30 %  . Planowany  deficyt  budżetowy na koniec roku
2009 w kwocie 1.243.898 zł , relacja do dochodu w wysokości   19,20 %. 
Do punktu 17 porządku obrad : 
-Wójt  Gminy  na  podstawie  pisma  Komendy  Powiatowej  Policji  Sierpcu  istnieje
możliwość   przekazania  obiektu  Zespołu  Prewencji  Policji  w  Szczutowie  na  rzecz
gminy .Możliwe to będzie w przypadku udostępnienia przez gminę pomieszczeń dla
Zespołu  Prewencji  w  Szczutowie.  Posiadamy  nie  wykorzystane  pomieszczenia  w
budynku Ośrodka Zdrowia w Szczutowie  ,  które można przeznaczyć na ten cel ,  a
obecne  pomieszczenia  wykorzystywane  przez  Policję,  adaptować  na  punkt
przedszkolny .  Prosił Radę o wypowiedź czy czynić starania w kierunku przejęcia w/w
obiektu  przez gminę . 
Dalej  przedstawił  pismo  Prezydenta  Miasta  Płocka  dot.  uczestniczenia  w  kosztach
utrzymania Izby Wytrzeźwień w Płocku . 
Również prosił o opinie w tej sprawie . 
-  Pan  Kapuściński  Jan  –propozycja  Komendy  Powiatowej  Policji  w  sprawie
przekazania  obiektu   jest  atrakcyjna,  powinniśmy  pozyskać  budynek-  nieruchomość
nieodpłatnie .Dalej wypowiedział się negatywnie w stosunku do parcypacji w kosztach
utrzymania Izby Wytrzeźwień w Płocku.
Rada  jednogłośnie  poparła  stanowisko  radnego  Pana  Jana  Kapuścińskiego  sprawie
nieruchomości przez Komendę Powiatową Policji i do finansowania Izby Wytrzeźwień
w Płocku .
-  radny  –  Pan  Andrzej  Fijałkowski  –  pytał  ,  kto  może  i  powinien  zakładać  lampy
oświetleniowe ? 
- Wójt Gminy – do zadań gminy należą  sprawy oświetlenia ulicznego, gmina może
zakładać ,ale nie na słupach Zakładu Energetycznego .
- Skarbnik Gminy – poinformowała, że gmina może  wydzierżawić słupy od Zakładu
Energetycznego za odpłatnością .
-  radny  –  Pan  Bieńkowski  Leszek  stwierdził  ,  że  nie  takiej  odpowiedzi  oczekiwał
odnośnie zainstalowania dodatkowego oświetlenia ulicznego Blinnie . Brak oświetlenia
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w Blinnie stanowi duże zagrożenie dla dzieci idących  szosą. Wjazd drogi do Blinna
powinno się zabezpieczyć już teraz . Siedem lat temu były czynione rozmowy w tej
sprawie i nic nie zrobiono . 
- Wójt Gminy – odpowiedział , że w Blinnie dużo wykonano prac . Sprawa wjazdu ,
oświetlenia ulicznego oraz budowy drogi do Podlesia są to problemy , które stopniowo
będą rozwiązywane .  
-  Pan  Paprocki  Tomasz  –  poinformował,  że  środki  z  dobrowolnych  wpłat  radnych
wynoszą  870  zł  ,  które  zostaną  wykorzystane  na  cele  reprezentacyjne  Rady.   W
przypadku  nie  wykorzystania  do  końca  kadencji,  Rada  zadecyduje  o  sposobie
wykorzystania . 

Do punktu  18 porządku obrad :
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński  dokonał  zamknięcia  obrad
XXVIII Sesji Rady Gminy Szczutowo . 
Na tym obrady sesji zakończono . 

Protokółowała :                                                 Przewodniczący Rady 
Celina Szczepańska 
                                                                           Zbigniew Kopciński 
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